
Verslag vergadering 
Provinciale 

Regietafel Migratie 
en 

Integratie 

  

Datum 5 
juli 

2022 

Tijd 
17.30 

Locatie Provinciehuis 
| 
Tweebaksmarkt 52 te Leeuwarden 

| 
en online 

  

Aanwezig 
de heer 

K. 
Agricola, burgemeester gemeente Dantumadiel, 

    

(online, vertegenwoordigt 
deze keer ook het 

Rijksvastgoedbedrijf), 
de heer 

A.A.M. 
Brok, commissaris 

van 
de 

Koning 

in 
de provincie Fryslân 

(voorzitter), 
de 

heer S. Buma 

Purgemeester -seuwarden) 

(online, 
tot en met 

agendapunt 6), 
de heer 

K. 

Fokkinga, gedeputeerde provincie 

Fryslân (online), 
de heer J. Gebben, burgemeester gemeente Tytsjerksteradiel, 

mevrouw 
|. van 

Gent, burgemeester gemeente Schiermonnikoog (online 

online, tot en met 
agendapunt 3), 

‚de heer 
W. 

Kleinhuis, directeur 
Veiligheidsregio 

Fryslân, 
de heer 

A. van 
de Nadort, burgemeester gemeente Weststellingwerf, 

de 

heer J. 
Rijpstra, burgemeester gemeente Smallingerland, mevrouw 

|. 
Sjerps, 

burgemeester gemeente 
Harlingen, eG 

de heer 
L. 

Stoel, burgemeester gemeente Ameland, de heer 
F. 

Veenstra, burgemeester gemeente 
De 

Fryske Marren, mevrouw J.W. de Vries, 

burgemeester gemeente Súdwest-Fryslân, 
mevrouw 

M. 
Waanders, 

burgemeester 
Waadhoeke 

  

  

  

  

  

Afwezig 
met kennisgeving: de heer O. Brouwer, burgemeester 

gemeente Achtkarspelen, 

ME) cvo S. Korthuis. 

  

  

  

  

  

burgemeester gemeente Ooststellingwerf, de heer J. Kramer, burgemeester 

gemeente Noardeast-Fryslân, 

mevrouw 
C. van 

de Pol, burgemeester 

gemeente Terschelling, 
de heer 

M. 
Schrier, burgemeester gemeente Vlieland, 

mevrouw 
E. van 

Selm, burgemeester gemeente Opsterland, , 

de heer 
T. van 

der 

Zwan, burgemeester 
Heerenveen 

  

  

  

1. 
Opening 

De voorzitter, de 
commissaris 

van de 
Koning, opent 

de 
vergadering 

en heet een ieder 

welkom. 

vervangt 

3 

Mededelingen 

Er 
zijn geen mededelingen. 

‚ Besluit betreffende overhevelen taken 
van 

Veiligheidsberaad 

naar 

Veiligheidsregio’s 

en 
de relatie met de Provinciale 

RegieTafel Fryslân 

B] 
maakt bekend dat 

stopt 
als 

bij 
het Ministerie van Justitie & 

Veiligheid. 
zelf neemt 

hem waar. 

Vervolgens geeft verduidelijkende 
informatie over 

maatregelen 
die 

genomen 
worden. 

    

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



In 
de komende weken wordt de 

crisisnoodopvang opgeschaald 
naar 225 

opvangplekken 

per veiligheidsregio 
met centrale coördinatie. 

Dit 
is 

nodig 
om de tekorten in de 

asielopvang op 
te 

vangen 
en de acute 

situatie 
rond het aanmeldcentrum 

in 
Ter 

Apel 
te 

verbeteren. Het 
gaat 

hier om een 

noodoplossing op 
de korte termijn. De 

op 
dit moment 

beschikbare 
crisisnoodopvangcapaciteit 

is 

bij 
deze 225 

opvangplekken inbegrepen. 
Ook 

onorthodoxe 
oplossingen zijn 

in beeld. Het 
Rijk 

ondersteunt zo veel 
mogelijk 

daar waar 

dat 
nodig 

is. 

De 
veiligheidsregio's 

wordt ook 
gevraagd 

de coördinatie 
op 

zich te nemen van de 

versnelde 
uitplaatsing 

van 7500 
gereed zijnde 

statushouders naar 

tussenvoorzieningen 

of (flexibele) huisvesting, 
binnen zes weken. 

Er 

zijn namelijk 
meer dan 

14.000 

statushouders 
in 

de 
asielopvang 

die wachten 
op huisvesting 

in 

gemeenten. 
Dat 

is 
maar 

liefst een derde van de opvangcapaciteit van het COA. 

In 
de komende drie maanden wil het 

Rijk, 
samen met het COA, een 

paar grote 

tijdelijke noodvoorzieningen 
realiseren. Ook komen er heel snel extra flex- en 

transformatiewoningen. 
Zo ontstaat er een flexibele schil die 

plotselinge 

schommelingen 

in 
vraag 

en aanbod kan 
opvangen. 

Verder ondersteunt het 

Rijksvastgoedbedrijf 
daarnaast 

op 
meerdere 

manieren 
de realisatie van 

tussenvoorzieningen 
en of (flexibele) huisvesting 

van statushouders. Ook wordt de 

noodopvang 
in de 

regio's afgebouwd. 

Dit 
is wel 

afhankelijk 
van het 

tempo 
waarin 

statushouders 
uitgeplaatst 

worden. 

De 
maatregelen 

die 
in 

de komende jaren genomen worden, worden 
op landelijk 

niveau 

interbestuurlijk besproken 
aan de 

Landelijke Regietafel Migratie 
& 

Integratie. 
Deze 

maatregelen 
betreffen 

beperkingen 
aan de 

instroom 
en 

inzet 

op terugkeer, 
het 

inrichten van een robuust, stabiel en duurzaam 
opvanglandschap, 

het organiseren van 

een vorm van 

verlengde pleegzorg 
voor amv’s met een 

verblijfstatus, 
een 

juridisch 

instrumentarium ter 
versnelling 

en een 

dwingend juridisch 
instrumentarium voor 

realisatie van 

huisvesting 
en 

tussenvoorzieningen. 
Ook 

zijn 
er 

vrij 
concrete 

plannen 

voor een tweede aanmeldcentrum. 

In reactie 

op 
de 

verduidelijking 
van 

vraagt burgemeester 
Gebben 

aandacht voor 

lastige praktische processen 
binnen de 

gehele migratieketen. 
Als 

voorbeeld noemt 
hij 

herhaalde asielverzoeken, de tekortschietende 
capaciteit bij 

de 

IND en het weigeren van coronatesten. Wat 
gaat 

het 
Rijk 

doen aan deze 
proppen? 

Een 

kant en klare 
oplossing 

heeft niet, maar de 
problemen zijn bekend 

en 

krijgen 
zeker aandacht. 

kan de uiting volgen 
van 

burgemeester Sjerps 
over het 

ondemocratische van de 
procedure 

voor het overhevelen van taken van het 

Veiligheidsberaad 
naar de 

Veiligheidsregio’s. 

Er 
wordt 

gekeken 
naar een 

wettelijke 

verankering. 

Burgemeester Agricola 
informeert 

bij 
of het 

Rijk 
wellicht ook denkt 

aan 

vliegveld Lelystad 
als locatie voor een tweede aanmeldcentrum. De locatie voor 

het tweede aanmeldcentrum wordt 
nog 

deze week bekend 
gemaakt, 

vertelt 

J 
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Burgemeester Rijpstra 

is 
benieuwd naar de 

geboekte vorderingen bij 
het bewoonbaar 

maken van 

leegstaand Rijksvastgoed. 
Minister De 

Jonge 
stuurt daar strak 

op, 
aldus 

Bl in 

aanvulling daarop 
laat weten dat de resultaten 

nog 

beperkt zijn. Ondanks het feit dat het 
Rijksvastgoedbedrijf 

uiterst 

zorgvuldig zijn 

vastgoedportefeuille 
onderzocht heeft, valt het 

niet 
mee om 

geschikte panden 
en/of 

gronden 
te vinden. 

zegt 
toe een overzicht aan te leveren met de 

beschikbare 
opties 

in Friesland. 

De 
voorzitter 

bedankt voor zijn verduidelijking. 

‚ 

Inventariseren 
stand 

van 
zaken 

bij 
het COA 

en 
het 

Rijksvastgoedbedrijf 
ten 

aanzien 

van 

noodopvang 

en 

huisvesting 
statushouders 

Niet 
besproken 

‚ Inventariseren stand van zaken 
bij gemeenten 

ten aanzien van 

noodopvang 
en 

huisvesting 
statushouders 

De 
voorzitter 

stelt vast dat veel 
gemeenten 

een forse 
slag gemaakt 

hebben als het 
gaat 

om het 
opvangen 

en huisvesten van asielzoekers en statushouders. 
Gedeputeerde 

Fokkinga 

is 
dat van harte met hem eens en benoemt ook de 

mooie 
resultaten als het 

gaat 
om de 

opvang 
van 

vluchtelingen 
uit Oekraïne. 

En 
dat allemaal ondanks de 

verhoogde taakstelling 
ten 

aanzien 
van asielzoekers, de 

beperkte mogelijkheden 
van 

de woningcorporaties, alle 
problemen 

in 
de bouw en de 

stikstofproblematiek. 
Ook 

is 
er 

goed overleg 
met de 

gemeenten 
die 

in 
trede 

2 
en 

3 zitten. 

Burgemeester 
Gebben 

wijst op 
een 

mogelijk 
naderend 

verdringingsprobleem 
in de 

programmering van de 
woningbouw vanwege 

de 
nieuwe 

opgave 
die 

op 
de 

gemeenten 

afkomt. 
Gedeputeerde Fokkinga geeft 

aan dat 
gemeenten 

hierover met de provincie 
in 

gesprek 
kunnen voor het zoeken van een 

maatwerkoplossing. Burgemeester 
Veenstra 

voegt 
daaraan toe dat het 

probleem 
in de hele 

provincie speelt. 
Ook 

burgemeester 
Van 

de Nadort heeft 
in 

zijn gemeente gemerkt 
dat de 

politieke 
en 

maatschappelijke 

weerstand groeit als 
er, 

in 
de 

beleving, verdringing 
van de eigen bevolking dreigt. 

Het 
is 

daarom 
belangrijk 

om het 
totaalplaatje 

niet uit 
het 

oog 
te verliezen en om 

niet 

te 
vergeten 

dat het hier om een 

momentopname gaat, 
merkt 

burgemeester 
Gebben 

op. 

Ter 
afronding 

adviseert de 
voorzitter 

de 
gemeenten 

om ook van elkaar te leren en zijn 

er 

complimenten 
voor hoe het 

loopt. 

‚ Nieuw 
capaciteitsbesluit 

COA 
en 

consequenties 

voor 

Fryslân 

Milaat weten dat er voor het eind van het 
jaar nog 

16.000 
bedden 

gerealiseerd 
moeten worden. Een verdeelsleutel voor de provincies 

is in 
de maak. 

Filvoest 
daar aan toe dat het exacte aantal 

plaatsen op 
dit moment 

lastig 

uit te rekenen is. 
BERN: s 

het met 
burgemeester Rijpstra 

eens dat dit een 

enorme 

uitdaging 

is. 
Maar, aldus als we 

kijken 
naar wat we samen voor 

de Oekraïners 
gerealiseerd 

hebben dan verdient dat 
respect 

en het laat ook 
zien 

waartoe we samen 
in 

staat zijn. Het 
is 

belangrijk 
om een 

goed perspectief 
te bieden en 

te werken aan een duurzame structurele 
oplossing 

voor de toekomst. 

Burgemeester 
Waanders 

is 
dat van harte eens met maar wijst 

erop 
dat 

in 
2015 ook al 

gezegd 
werd dat er een structurele 

oplossing 
moest komen. Dat 

is 
toen 

niet 

gebeurd 
en dat bevordert de 

motivatie niet. 
Desondanks doet Fryslân het 

goed, 

maar eens is de rek eruit. 
Burgemeester 

Van de Nadort 
onderschrijft 

de hartenkreet 

van 

burgemeester 
Waanders. 
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10. 

11, 

12. 

13. 

14, 

15 

16. 

17. 

18. 

Voor 
is het verhaal van 

burgemeester 
Waanders herkenbaar. Het is van 

wezenlijk belang 
dat er 

nu 
echt een duurzaam 

perspectief gerealiseerd 
wordt. 

Rol Provinciale 
Regietafel Migratie 

& 

Integratie 

en rol 
Veiligheidsregio Fryslân 

De heer Kleinhuis 
legt 

uit 
dat de rollen van de PRT’s en de 

Veiligheidsregio's 

nu 

landelijk uitgeschreven 
worden. Doel is 

vanzelfsprekend 
om elkaar te versterken. Maar 

het 
is 

nog 
even afwachten wat het 

Rijk precies voor 

ogen 
heeft. 

‚ 

Voortgang 

Taskforce 
huisvesting aandachtsgroepen 

Burgemeester 
Veenstra laat weten dat in VFG-verband alle 

portefeuillehouders zijn 

bijgepraat. 
Het 

vervolg 
om tot een 

gezamenlijke oplossing 
te komen, vindt 

plaats 
in 

het 
Wenje 

Oerlis. 

‚ Best 

practices huisvesting 
statushouders en 

vluchtelingen 
uit 

Oekraïne, 
door 

burgmeester Waanders, gemeente 
Waadhoeke 

De 
gemeente 

Waadhoeke heeft al heel 
lang 

een AZC, het is het oudste van 

Fryslân. 
De 

burgemeester 

is 

blij 
met de 

nieuwe 
Wet 

inburgering 
die het 

mogelijk 
maakt om de 

asielzoekers te verbinden met het 
gebied 

waar ze 
opgevangen 

worden 
opdat 

er echte 

integratie plaatsvindt. 
Daar doet de 

gemeente 
haar best voor. 

En 
dat 

gaat goed, 
maar 

de 
vraag 

is wel hoe 
lang 

dat 
nog goed gaat. 

Want de middelen 
zijn beperkt 

en dat 
geldt 

ook voor de 
benodigde 

menskracht. De 
oorlog 

in Oekraïne maakt het allemaal 
nog 

lastiger. 

Aanbod 
vastgoed provincie 

Geen 
opmerkingen. 

Stand 
van 

zaken 
aanbesteding inburgering 

Niet 
besproken. 

Communicatie, ter 
kennisneming 

Kennis van 

genomen. 

Verslagen Landelijke RegieTafel, 
ter 

kennisneming 

Kennis van 

genomen. 

Diverse 

ingekomen stukken, 
asiel andere 

landen, 
ter 

kennisneming 

Kennis van 
genomen. 

„Diverse 
ingekomen stukken, Oekraïne, 

ter 
kennisneming 

Kennis van 
genomen. 

Bestuurlijk Afstemmingsoverleg Veiligheidsregio Fryslân (BAO 
VR 

Fryslân), verslagen 

ter 
kennisneming 

Kennis van 
genomen. 

Verslag 

PRT 
M&I 

Fryslân, 

5 

april 2022, ter 
vaststelling 

Vastgesteld. 

Vergaderdata najaar 2022, 
ter 

vaststelling 

> 14 

september 

17.30 
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➢ 14 december 15. 00 

Vastgesteld. 

Afhankelijk van de actualiteit wordt bekeken of de geplande bijeenkomst doorgaat. 

19. Rondvraag 

Geen vragen. 

20. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


